
Zápis z jednání rady školy 

Datum a čas konání: 
Rada školy se konala dne 16.10.2024 a začala v 17:00. 

Účastníci: 
Jednání se zúčastnili všichni členové rady školy. Starosta byl omluven a zastoupen 
místostarostkou Annou Homolovou. 

Program jednání: 

1. Projednání změn ve školním řádu: 
Bylo projednáno několik zásadních úprav ve školním řádu: 

o Změna času otevření školy: Nově bude škola otevírána pro žáky v čase od 
7:35. Dveře školy budou zavřeny v 7:50, aby byla zajištěna bezpečnost a 
plynulý začátek vyučování. 

o Omlouvání žáků: Byla stanovena pravidla pro omlouvání žáků z rodinných 
důvodů. Maximální doba, na kterou může být žák omluven z rodinných 
důvodů, je jeden den. Pro omluvení absence z jakéhokoli důvodu je nutné 
oznámit tuto skutečnost do 12:00 téhož dne. 

o Zákaz používání mobilních telefonů: Byl vznesen návrh na zpřísnění 
zákazu používání mobilních telefonů ve škole. Tento zákaz bude explicitně 
zahrnut do školního řádu a žákům bude opětovně připomenut. Telefony 
budou tak povoleny pouze v případě potřeby pro samotnou výuku. 

Výsledek jednání: Všechny změny byly schváleny a budou zanesené do školního řádu, 
který bude zveřejněn na webových stránkách školy. 

2. Výroční zpráva školy: 
Výroční zpráva školy za uplynulý rok byla představena a následně diskutována. 
Žádné zásadní připomínky či námitky nebyly vzneseny, a proto byla zpráva 
jednomyslně schválena bez výhrad. 

3. Diskuze: 
V závěrečné části jednání proběhla diskuze na různá témata týkající se fungování 
školy a jejích budoucích plánů: 

o Obědy: Byl vznesen požadavek na zavedení možnosti výběru alespoň dvou 
druhů obědů pro žáky. Tento návrh bude dále zkoumán ve spolupráci s 
poskytovatelem školního stravování. 

o Aplikace pro objednávání jídel: Členové rady diskutovali možnost 
zavedení nové aplikace, která by umožnila snadnější a rychlejší 
objednávání obědů pro žáky i rodiče. 



o Práce s chybou ve výuce: Byla zdůrazněna potřeba lepší práce s chybami 
žáků, aby se chyba stala přirozenou součástí procesu učení a podporovala 
se konstruktivní zpětná vazba. 

o Postupné vybavování školky: Diskutovalo se o dalším postupu vybavování 
školky novými pomůckami a zařízeními. Bylo dohodnuto, že tento proces 
bude probíhat postupně s ohledem na finanční možnosti školy. 

o Otevřenost diskuse: Byla vyjádřena potřeba vytvářet více prostoru pro 
otevřenou diskuzi nejen mezi učiteli a rodiči, ale i mezi žáky, aby se zlepšila 
komunikace a řešení problémů. 

4. Informace o ředitelském volnu: 
Ředitel školy informoval členy rady o tom, že dne 14. listopadu 2024 bude 
vyhlášeno ředitelské volno z důvodu plánované odstávky elektřiny. Tato 
informace bude rovněž zveřejněna na webových stránkách školy a rodiče budou 
informováni prostřednictvím běžných komunikačních kanálů. 

 

Závěr jednání: 
Jednání bylo ukončeno v (doplnit čas). Všechny projednané body, včetně upraveného 
školního řádu, budou zveřejněny na oficiálních stránkách školy. 

 

 

 

 

Zapsal předseda školské rady: Mgr. Hudek M.  

 


